

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE REAL ESTATE & INVESTMENT PORTFOLIO CO. Date: 16-03-2025 01:53:25 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المحفظة العقارية الاستثمارية التاريخ: 16-03-2025 01:53:25 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
THE REAL ESTATE & INVESTMENT PORTFOLIO CO. announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة المحفظة العقارية الاستثمارية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 13-03-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 13-03-2025
Other	أخرى
We would like to inform you that the process of selling the plots of land numbered 861, 862, Basin No. 40, North Juhra, from the lands of Amman, has been completed, for a total amount of 340,000 three hundred and forty thousand dinars, and it is expected that this will result in a total profit of 156,000 one hundred and fifty-six thousand dinars.	نود اعلامكم بأنه تم الانتهاء من عملية بيع قطع الاراضي ذوات الارقام 861, 862 حوض رقم 40 جحرة الشمالي من اراضي عمان ، بمبلغ اجمالي مقداره 340,000 ثلاثمائة واربعون الف دينار اوالمتوقع ان ينتج عن ذلك ربحا اجماليا مقداره 156,000 مائة وستة وخمسون الف دينارا.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Belbeisi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Belbeisi